
Lions Clubs International MD 101 Sweden 
GR-möte nr 2/2015-2016 

Tid: 29 augusti 2015 
Plats: Scandic Skogshöjd Södertälje 
Beslutande: GR 

Föredragare Bilaganr 
§17 Mötet öppnas

GRO Annica Nordell öppnade dagens möte 
§18 Val av justerare

DG Peter Edwall och DG Christer Öhlund 
§19 Val av sekreterare

Controller Bengt Parkstam 
§20 Tillkommande ärenden

Ny ekonomi 

Nationell insamling 
§21 Fastställande av ärendelistan

Fastställdes med ovan tillkommande ärenden 
§22 Föregående protokoll GR1

Godkändes och läggs till handlingarna 
18 

§23 Inkomna skrivelser

a. IP Yamadas besök i Sverige
Besöket förläggs till Östersund och GRO
planerar

b. Frimärke 100 års jubileum
PDG Peje Josefsson lämnar en ny ansökan

c. Inbjudan till invigning av NSR projekt i
Minsk
GRO och IRC inbjudna

§24 Beslutsärenden beredda av AU

a. Kontanthantering
Beslutas enligt AU:s förslag. AU föreslår GR 
besluta enligt PGRO Lars Kuntzes rapport. 

15 

b. Arrangör av NSR 2018
Beslutades enligt AU:s förslag. AU Föreslår 
GR att besluta om att införa en annons i 
tidningen Lion angående arrangör till NSR 
2018. 
c. LCIF-Syrianska flyktingar
Beslutades enligt AU:s förslag. AU föreslår 
GR att ändra skrivelsen till att gälla Syrianska 
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flyktingar i grannländerna samt att kontakt tas 
med MD 104 i frågan. 

 d. Lions Bästa Vänner 
Beslutades att Distrikten tar upp frågan igen. 
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 e. NSR 2016 
Beslutades att vid NSR i Rovaniemi 
representeras MD101 av GRO Annica 
Nordell, VGRO Mattias Öberg, DG Maria 
Fältmark och DG Jan Almqvist. 

  

 f. Endorsement 
Beslutades enligt AU:s förslag. AU föreslår 
GR att stödja Gudrun Björt Yngvadottirs 
kandidatur till 2:e vice IP 2016. 

  

 g. Överklagan från PDG Bengtåke Johansson 
Beslutades att låta PGRO Alf Bakken utreda 
ärendet. 

  

§25 Ekonomi 
Controllern redogjorde för projektsaldon, placeringar och 
ekonomin för innevarande verksamhetsår. IPGRO Per 
Janson redogjorde kort för föregående verksamhetsårs 
ekonomi. 

  

§26 Rapporter   

 Hjälpkommittén 
IRD Mikael Östman redogjorde för de projektansökningar 
som ska skickas in till Världens Barn. 

IRD Mikael Östman 13 

 
 Världens Barn 

PCC Vivianne Eriksson informerar om den kommande 
insamlingen och TV-gala samt om informationsdagarna i 
Gallerian i Stockholm. 

PCC Vivianne Eriksson  

 Ungdomskommittén 
YED Mats Granath informerar om sommarens läger samt 
om lägren 2016. 

YED Mats Granath och 
VYED Marie 
Johansson 
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 100 års jubileum 

PDG Mats Granath informerar om tankarna runt 
insamlingen som kommittén ska planlägga vid möte under 
morgondagen. 

PDG Mats Granath 
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 My LCI 
PCC Kent Benedictsson informerar om övergången till 
MyLCI registret. 

PCC Kent Benedictsson 

 

 

 GMT 
MDGMT Anna From Lindqvist informerar om arbetet med 
distriktens GMT ska ske under hösten. 

MDGMT Anna From 
Lindqvist 

 

 GLT 
MDGLT Anna Maria Bernstein informerar om den ZO 
utbildning som strax ska börja, VDG utbildning samt om 
kommande utbildningar med distriktens GMT och GLT. 

MDGLT Anna Maria 
Bernstein 

 



 Women in Lions 
PDG Eva Persson informerar om sitt arbete med uppdraget. 

PDG Eva Persson  

 Join together 
PID Kenneth Persson presenterar Join Together 
programmet. Programmet kommer att finnas på vår 
hemsida. 

PID Kenneth Persson  

 Lions Quest tillsammans 
PDG Stig Lundqvist informerar om kommande kurser och 
om framgången under året. 

PDG Stig Lundqvist  

 Sveriges Lions Hjälpfond 
PDG Martin Enqvist informerar om Stiftelsens arbete. 

PDG Martin Enqvist  

 LCIF 
PID Jan-Åke Åkerlund informerar om det fortsatta arbetet 
med LCIF. 

PID Jan-Åke Åkerlund  

 Syriska flyktingar 
PCC Leif Niord och Nilgun Niord berättar och visar bilder 
från sitt arbete med syriska flyktingar i gränslägren i 
Turkiet. 

PCC Leif Niord och 
Nilgun Niord 

 

 

 HRO ny organisation 
MDHRO informerar om ny organisation för MDHR. 

MDHRO 

 

 

 Fråga angående Convention 
Kommer MD att arrangera resa till Convention  2016? AU 
kommer med ett förslag till GR att beslutas om vid GR3. 

MDHRO 

 

 

 Fråga angående IT gruppens arbete 
Vad har hänt? IPDG Martina Nordlund redogör för den del 
av arbetet som rör sökmöjligheter i medlemsregistret. En 
sökfunktion är klar och kommer att var tillgänglig på 
hemsidan under den kommande veckan. 

PDG Ingemar Karlsson  

 Rapporter angående motioner mm 
PGRO Anette Eiserman-Wikström redogör för sitt 
påbörjade arbete med att sammanställa alla motioner och 
svar från Riksmöten samt infopärm till GRO och 
Riksvalnämnden. 

PGRO Anette Eiserman 
Wikström 

 

§27 Informationsärenden 

Riksmöte 2018 
Två intressenter finns för närvarande 

Sveriges Lions Miljöpris.  
DG Björn Andersson och DG Ulf Carlsson utgör 
arbetsgruppen, klart januari 2016. 

Riksmöten i framtiden.  
PGRO Annette Eiserman-Wikström och PGRO Finn 
Bangsgaard utgör arbetsgruppen, klart januari 2016. 

  



Distriktsindelningen 
Framtidsgruppen har fått uppdraget att presentera ett 
förslag till distriktsindelning, klart januari 2016. 

§28 Tillkommande ärenden 

Ny ekonomi 
Arbetsgrupp PDG Ralf Melin, DG Annette Sjöberg och DG 
Jan Almqvist. 

Nationell insamling 
Beslutades att uppdra åt DG Åke Nyquist att arbeta fram ett 
förslag. 

 

  

§29 Övriga frågor 
Fråga angående motion på Riksmöte från Arboga klubben. 
Stadgesekreteraren återkommer. 

IPGRO Per Janson tackade GRO för ett väl genomfört 
möte  

PID Heinz Ondrejka  

§30 GRO Annica Nordell avslutar mötet   
 
 
 
 
 
 
 
Bengt Parkstam                  Annica Nordell 
Mötessekreterare                  GRO Mötesordförande 
 
 
 
Justeras 

 
 
 
 
 

Peter Edwall                   Christer Öhlund 
DG 101 N                    DG 101 GD 
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Rapport från Ungdomskommittén till GR 2 i Södertälje 29-30 augusti 2015. 


Preliminär rapport  Sveriges tre ungdomsläger 2015 
 
De svenska lägren avslutades 1 och 2 augusti, muntlig komplettering sker vid GR 2 i Södertälje samt 
att en utförligare rapport lämnas till GR 3. 
 
Lägren har haft invigningsfest med ungdomar, lokala Lions samt värdfamiljer. Inplanerade aktiviteter 
med roliga upptåg och spännande utflykter såsom fiske, mountainbikeåkning, Lisebergsbesök har 
stått på programmet samt ”bye-bye-party” sista kvällen.  
 
Sverige har i år genomfört tre läger med totalt 74 deltagare från 29 länder, bland annat Brasilien, 
Canada, Japan, Turkiet, Italien, Danmark, Finland. 
 


• Medelålder 18,4 år 
• 42 flickor och 32 pojkar 


 
• Camp Dalecarlia, 101-GD 24 ungdomar 
• Camp Hope, 101-SV 25 ungdomar 
• Camp Lyse, 101-VG 25 ungdomar 


 
I likhet med tidigare år har det varit vissa svårigheter att få fram värdfamiljer men vid lägerstart har 
alla ungdomar fått besked. Värdfamiljskapet måste diskuteras på höstens YEC-konferens.  
 
Lägerplanering  
 
Camp Dalecarlia 
Hade en mycket ”strulig” start då planeringen av lägret påbörjades för sent och utsedd 
lägerledning(lägerledare) hade svårigheter med uppgiften. Detta ledde till att distriktet fick utse ny 
lägerledning och rekonstruera planeringen med bara fyra månader kvar till lägerstart. Den nya 
lägerledningen har gjort ett storartat jobb och fått ihop alla trådar på ett bra sätt. 
 
Camp Lyse   
Stora problem med kontakt/dialog med utsedd lägerchef som även överlämnade lägerchefs skap inför 
start av lägret. Det gick inte att få tag på värdfamiljer för 7 ungdomar, som hade en gemensam 
vistelse på ett vandarhem i Vårgårda. 
 
Camp Hope   
Hela lägerplaneringen har fungerade bra – utom dialog, se nedan. 
 
För framtiden: Följer man Lions stöddokument för lägeraktivitet och påbörjar planeringen i god tid 
så har man mycket goda förutsättningar för att få en bra planeringsprocess. Viktig fråga att ta upp vid 
YEC-konferensen. 
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Dialog med ungdomarna före lägret 
 
I vissa fall har det varit svårt med mailkontakt till de inkommande ungdomarna då ”benägenheten” 
att svara på mail är dålig. SMS, FB, Instagram och twitter kommer före mail för ungdomarna och 
prioriteras som kommunikationsväg. Lägerledningarna och vYED har fått ”jaga” deltagare via tfn 
och sms, även via Lionsansvarig och anhöriga för att få kontakt om flighttider mm.  
Kontaktvägar med ungdomarna generellt kommer att behöva diskuteras vid såväl YEC konferensen 
som vid EF.  
 


Europa Forum (EF) i Augsburg, Tyskland 9-12 oktober. 


YED och vYED deltog vid Europa Forum i Birmingham 2014 tillsammans med GRO och vGRO mfl från 
MD. Detta är det viktigaste forumet för ungdomsverksamheten inom Lions. Vid EF diskuteras aktuella frågor 
och förslag till utveckling inom verksamheten. Förra året lyfte Sverige tillsammans med de nordiska länder tre 
viktiga frågor, vilka återigen kommer att lyftas fram och diskuteras vid årets EF med ett tillkommande ärende 
från Sverige, Norge, Danmark och Finland; 


• O-tolerans av alkohol och droger vid vistelse i värdlandet för lägret 
• Strävan att ta bort avgifter för deltagande vid läger 
• Förenklad administration 
• Tillkommande; Utbildning av Lägerchefer. Hur väljer respektive land sina lägerchefer och lägerledning? 


Svenska ungdomar till utländska läger 2015. 


Vid Europa Forum 2014 avtalades 75 platser för inkommande internationella ungdomar samt 75 platser för 
svenska ungdomar att söka till. Totalt 26 nationer plus USA och Australien utan avtal. 


Sveriges klubbar anmälde 56 ungdomar och efter några återbud åkte 52 ungdomar från Sverige till läger i 
Europa samt Japan och USA. 


Kontakterna med respektive YEC i såväl Sverige som respektive lands motsvarande YED har fungerat bra, 
men det uppstår alltid en del administrativa och personliga problem att lösa. 


I skrivande stund inga rapporter från hemkommande ungdomar, vilket blir muntligt vid GR 2 alternativt till 
GR 3. 


Ansvarsområden ungdomsverksamheten MD 


YED Mats Granath ansvarar för utgående ungdomar från MD klubbar. 


vYED Marie Johansson ansvar för inkommande ungdomar till svenska läger. 


Alla frågor om Lions internationella ungdomsverksamhet, idéer och synpunkter mottages tacksamt av såväl 
YED som vYED. 


Mats Granath    Marie Johansson 


YED MD 101    vYED 


mats.granath@nacka.se   mariekjohansson@hotmail.com 
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Jan-Åke Åkerlund     


PID/LCIF MDC, MD 101  


Tfn: 0705-708058  


E-post: jan.ake.akerlund@gmail.com 


Övriga områden för donationer: 


 Direkt till MJF/PMJF


 Område med störst behov


 Obegränsat/icke öronmärkt


Huvudområden för donationer: 


 Bevara syn


 Hjälper ungdomar


 Humanitära insatser


 Katastrofhjälp


2015-08-03 


Till 


GRO Annica Nordell och 


IRD Mikael Östman 


Tidigt 2014 gick vi i MD 101 och MD 104 Norge in med vardera 500.000 skr/nkr, via LCIF,  avsett för 


”Syriska flyktingar inom Distrikt 351”, d v s Libanon och Jordanien. Därefter har svenska klubbar donerat 


ytterligare via LCIF till samma ändamål.  


Inledningsvis gjordes stora insatser, främst i Libanon men även i Jordanien där man riktade in sig på 


proteser till barn som skadats i inbördeskriget.  


Både undertecknad och LCIF har kunnat konstatera att insatserna på senare tid minskat. De senaste 


projekten har ej heller slutredovisats till LCIF. Påstötningar har gjorts från såväl LCIF som undertecknad. 


På kontot hos LCIF finns i dag cirka 72.000 US$, d v s drygt 600.000 skr efter dagens kurs. 


För Syriska flyktingar i grannländerna har samtidigt Nilgün och Leif Niord gjort stora insatser för de som 


befinner sig i sydöstra Turkiet, med medel som samlats in via LC Nossebro, 101-VG. 


Enligt UNHCR´s senaste beräkningar är situationen för de Syriska flyktingarna ytterst prekär. Cirka 4 


miljoner är på flykt från sina hem inom landet. I stort sett 4 miljoner finns i grannländerna och ytterligare 


några miljoner spridda över världen från ett land som vid utbrottet för inbördeskriget var 23 miljoner. I 


grannländerna ser det ut såhär enligt UNHCR: 


1.805.000 i Turkiet 


1.172.000 i Libanon 


   629.000 i Jordanien 


   249.000 i Irak 


   136.000 i Egypten 


3.991.000  


Mot denna bakgrund vill undertecknad föreslå att Hjälpkommittén och GR beslutar  


att kontot hos LCIF utvidgas till att gälla ”Syriska flyktingar i grannländerna”. Då skulle även den hjälp 


som Nilgün och Leif Niord bedriver i Turkiet kunna rekvirera pengar från LCIF på specificerade projekt, 


som återredovisas till LCIF och MD 101. Undertecknad har varit i kontakt med LCIF, KaSondra Byrd, om 
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Jan-Åke Åkerlund     


PID/LCIF MDC, MD 101    


Tfn: 0705-708058  


E-post: jan.ake.akerlund@gmail.com  


 


 


Övriga områden för donationer: 


 Direkt till MJF/PMJF 


 Område med störst behov 


 Obegränsat/icke öronmärkt 


Huvudområden för donationer: 


 Bevara syn 


 Hjälper ungdomar 


 Humanitära insatser 


 Katastrofhjälp 


 


 
detta. För LCIF´s del finns inget hinder för denna ändring. Nilgün och Leif Niord är också positiva. Den 


insamling som gjorts via LC Nossebro, f v b till Distrikt 118 E, behöver inte nödvändigtvis upphöra, 


eftersom hjälpen ändå har samma ändamål. 


 


Eftersom MD 104 Norge var med från början bör kontakt tas med dom huruvida man kan tänkas ställa upp 


på samma idé. 


 


Naturligtvis skall hänsyn tas till den nu rådande situationen i Turkiet. Nilgün och Leif Niord är väl 


uppdaterade och samarbetar med bl a UNHCR. 


 


Om GR antar ovanstående förslag bör i så fall respektive Distrikt vädja till klubbarna om att donera via 


LCIF. 


 


Bästa hälsningar 


Jan-Åke Åkerlund 
PID/LCIF MDC 


 


 


 


Kopia till:  


LCIF DC i samtliga Distrikt 


PCC Leif Niord 


 


 


 


 



https://www.google.se/imgres?imgurl=http://www.ecenglish.com/blogs/Malta/wp-content/uploads/2012/02/jakeparker_olivertwist1.jpg&imgrefurl=http://www.ecenglish.com/blogs/Malta/?p%3D2164&docid=mmBFIuDXt1-JyM&tbnid=WjIaku7VuNMXpM:&w=616&h=800&ei=l6bfUq2BGob9ywP7qIHQAw&ved=0CAIQxiAwAA&iact=c






 
 


Vi hjälper 
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Hjälpkommitténs rapport GR2  2015. 
 
 


Katastrofberedskapen, beslutade bidrag: Tid: TelefonMöte under vecka 25, 2015. 


Närvarande: GRO Per Janson LC Uddevalla, IRD Hans Hallberg LC Falkenberg, Mikael Östman 
LC Sundsvall, Gunilla Persson LC Märsta-Arlanda och PIRD Mats Torstensson LC Luleå. 


§ 1 Information 


Eftersom vi inte haft möjlighet att kunna hjälpa till med tält till det jordbävningsdrabbade Nepal. 
MSB har inte begärt att transportera några av våra tält och vår PID Jan-Åke Åker-lund, som är 
LCIF-koordinator har också försökt att ordna transport men för närvarande har det inte lyckats. 
Det finns tankar om att skicka tält direkt från Kina till Kathmandu, men bra kontakter i Nepal 
saknas. Leverans kan i så fall inte bli förrän till hösten och det är ju om några veckor den s.k. 
regnperioden börjar. 


§ 2 Bidrag för hjälp till Nepal 


Gunilla Person har kontakt med LC Kathmandu Gliese i Nepal och föreslår att ge den klubben 50 
000 SEK för att kunna restaurera skolor i området och dessutom förslår un-dertecknad att skänka 
10 000 USD till LCIF märkt ”Nepal”. 


§ 3 Beslut Katastrofberedskapens styrelse beslutar att bidra med 50 000 SEK till LC Kathmandu 
Gliese i Nepal för att restaurera skolor i klubbens närhet, samt att skicka 10 000 USD till LCIF 
märkt ”Nepal”. 


  
 
 
- BqtL: 300 tält 20m2 på väg. Målsättning  lager  500 tält. 


 
 


-      Hjälpkommitten förslag till Världens barn projekt: 
 
Sri Lanka (Mats Granath, LC Trollbäcken) 1 071 875 krLions Rent Vatten -LRV (Magnus Svensson, 
LC Hörby) 1 380 000 Mödravård Morogoro (Sten Jansson, LC Fjugesta) 1 200 000 krSkolbygge 
Tacloban - Filippinerna (Roland Torstensson, LC Kilsbergen) 241 500 kr 
Totalt 3 893 375 kr 
 
Nytt projekt för tandvårdspersonal till Tanzania Bo Hedås 440 000. Bilaga bifogas. 


 
 
 
 







 


 
 


Allmänt- Kommitténs uppgifter 
 
Internationella hjälpkommitten skall verka och informera för att klubbar arbetar aktivt samt aktivt 
arbeta bistånd tillhjälpbehövande vid tex Paralympics samt Bragd- och Livskvalitepris.  
 
Nödvändigt inför 2015: 
- se över planerings- och informerationcyklar. Viktigt att vara förberedda inför ev Partnerskap med 
Världens Barn. 
 
 
Sundsvall 2015-07-16 
 
Mikael Östman 
Ordförande i Hjälpkommittén 
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Projektdirektiv Lions Sveriges Jubileumskommitté 
1. Bakgrundsbeskrivning 
Lions International fyller 100 år 2017. Uppdrag från Oak Brook att utse MD koordinator,  
distrikts koordinatorer och att genomföra jubileumsaktiviteter 2015-2017 och ett högtidligt 
firande för medlemmar 2017. 
 


2. Syfte  
Att stärka Lions varumärke gentemot allmänheten och uppmärksamma allmänheten på  
vad Lions är och gör. Att engagera klubbarna i distrikten att med Jubileumsinsamlingen ”För  
Barn och Ungdom” som grund, genomföra insamlingsaktiviteter för allmänheten och  
samtidigt förmedla Lions funktion i samhället. För samhällsansvar och livkvalitet. Därtill en  
gemensam insamlingsdag om året i MD. 
 
3.  Projektmål   
Uppmärksamma Lions som världens största internationella hjälporganisation vilken varit 
verksam i snart 100-år, för allmänheten med ett högtidligt firande för medlemmar. 
Uppmärksamma allmänheten på vad Lions är och vad Lions har gjort och gör. Synergieffekter 
i form av ökat stöd från allmänheten, medlemsansökningar och att Lions blir mer känt 
genom uppmärksamhet från media. 


 
4.   Projektbeskrivning 
Genomföra återkommande särskilt riktade distriktsaktiviteter och en gemensam MD dag per 
år för aktiviteter 2015-2017. Jubileumsinsamling som ryggrad för att samla in medel till Lions 
Jubileumsfond ”För Barn och Ungdomar” från allmänhet och klubbar. Klubbar kan from 2018 
söka från fonden förprojekt inom ”Syn, ungdom, miljö och katastrof.” 
 
5.  Målgrupper 
Allmänheten, media och medlemmar. 
 
6.      Tid- och aktivitetsplan  
 


Aktivitet: Vad och hur Startdatum Slutdatum Ansvarig 


Framtagande av preliminär plan för distrikt 
och MD. Förslag till Jubileumsinsamling och 


2015-01 2015-06 Jubileumskommit
tén 
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Jubileumsfond. Beslut RM Lund 2015. 


Påbörja och genomföra distriktsaktiviteter 
och årlig MD aktivitet. 


Utarbeta arbetsordning för Jubileumsfond 


 


Jubileumsfest för medlemmar RM 2017 


 


Ansökningar till Jubileumsfonden 


2015-07 


 


2015-07 


 


2017-05 


 


2017-07 


2017-06 


 


2015-12 


 


2017-05 


 


2018-06 


Jubileumskommit
tén 


Jubileumskommit
tén 


 


 


Klubbarna 


 
7.  Projektorganisation / Bemanningsplan 
MDGRAU/ Jubileumskommittén 


 


Namn Uppdrag Antal 
timmar / % 


Period 


Mats Granath MD koordinator  2015-01 till 2018-
06 


En koordinator från 
varje distrikt enligt 
särskild lista, beslutad 
av GR 1505. 


Distrikts koordinator  2015-01 till 2018-
06 


 
5.  Budget 
 


 


Kostnadsslag 


 


Antal 


Antal 
timmar 
el. styck 


Kostnad 
/ timma  
el. styck 


 


Totalt 


 


Kommentar 


      


Jubileumskommittén 11  5000/ år  55000/ år Finansieras av distrikten 


Övrigt      


Distriktsaktiviteter 


2015-2017 


Minst  
10 per 


distrikt  


  1.500 USD 
ca 12.000 


kr/ distrikt 


Söks under HT 2015. 


Plus ev. distrikts medel? 


Firandet vid RM 2017 1     MD medel? 


      


Totalt      
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6. Riskanalys 
Att engagemanget i klubbarna inte är tillräckligt och att Jubileumsfonden samlar in 
marginellt med medel från allmänhet och klubbar. 


 
7.     Utvärdering 
Görs av Jubileumskommittén med rapport till Guvernörsrådet. 
 
 


 


 


 


 


 


 


Projektplanen godkänns 


Stockholm 2015-  Stockholm 2015- 


 


………………………………….  …………………………………… 


GRO   MD Koordinator 
 





		1. Bakgrundsbeskrivning

		Lions International fyller 100 år 2017. Uppdrag från Oak Brook att utse MD koordinator,  distrikts koordinatorer och att genomföra jubileumsaktiviteter 2015-2017 och ett högtidligt firande för medlemmar 2017.

		2. Syfte

		Att stärka Lions varumärke gentemot allmänheten och uppmärksamma allmänheten på

		vad Lions är och gör. Att engagera klubbarna i distrikten att med Jubileumsinsamlingen ”För

		Barn och Ungdom” som grund, genomföra insamlingsaktiviteter för allmänheten och

		samtidigt förmedla Lions funktion i samhället. För samhällsansvar och livkvalitet. Därtill en

		gemensam insamlingsdag om året i MD.

		3. ( Projektmål

		4. (  Projektbeskrivning

		5. ( Målgrupper

		6.      Tid- och aktivitetsplan

		7. ( Projektorganisation / Bemanningsplan
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		6. Riskanalys

		7.     Utvärdering

		Görs av Jubileumskommittén med rapport till Guvernörsrådet.
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2015-07-31 


Till Guvernörsrådet 101 A 
 
Re: kostnader för kontanthantering 
 
Med anledning av skrivelsen av PDG Ralf Melin, av den 2 juni 2015 fick undertecknad och PGRO Lars 
Kuntze i uppdrag att kontakta bankinstitutioner och efterhöra viljan och intresset att betrakta Lions 
som en gynnad partner för kontanthantering. De större bankerna har kontaktats och det visar sig att 
endast Handelsbanken hanterar kontanter regelmässigt i sina lokalkontor.  
 
Förutsättningen därför att sluta ett riksavtal torde därför falla, av två skäl; 
- lokala Lionsklubbar har slutit avtal med olika banker, bland annat genom att alla banker inte finns 
representerade på orten 
- volymen transaktioner och beloppsstorlek varierar avsevärt från klubb till klubb vilket gör att 
bankernas förutsättningar för ett givande samarbete skiljer sig från ort till ort 
 
Handelsbanken kan möjligen tänka sig att skicka ut en rekommendation till sina lokalkontor under 
förutsättning att fler klubbar tecknar konto i banken. Detta innebär dock inte att lokalkontoret måste 
följa en sådan utan kan agera utifrån sina egna affärsvillkor. 
 
Vår rekommendation blir sådeles att Lionsklubben tar kontakt med sina lokala bank och sluter ett 
samarbetsavtal lokalt som inkluderar kassabehållning (räntor etc), kontoavgifter samt avgifter för 
kontanthantering. Sannolikt har den lokala Lionsklubben större möjligheter till ett gynnsamt avtal än 
om MD sluter ett riksavtal med en eller fler affärsbanker. 
 
En alternativ möjlighet skulle vara om Lions slöt ett avtal med ICA och ICA-banken. Dessa har stort 
intresse av kontanthantering och fungerar redan idag som "bank" för flera Lionsklubbar. Det torde då 
innebära att klubbarna flyttar över sina engagemang till ICA-banken. Räntemässigt skulle det inte 
innebära någon större skillnad för klubben. 
 
Förslaget blir därför att Guvernörsrådet går ut med information till respektive distrikt genom, 
förslagsvis, DG-brev om ovanstående rekommendationer i de fall att klubbarna har svårigheter med 
kostnader för kontanthanteringen. 
 
Arbetsgruppens arbete kan därför anses som avslutat. 
 
 
 
Ralf Melin, PDG 101-A.         Lars Kuntze, PGRO 








2015-2016  Bil 16/2015-2016 


Till Guvernörsrådet 


 
Föregående GR tillsatte en arbetsgrupp bestående av undertecknad ( sammankallande) samt 
Ingemar Karlsson 101-B och Anna From Lindqvist 101-P. Syftet var att skapa förutsättningar för att 
engagera kända artister för att lyfta Lions som hjälporganisation offentligt. En rapport har 
presenterats för dåvarande GR men något ställningstagande för huruvida samtliga distrikt är beredda 
att gå vidare har inte tagits, dvs ett beslut har inte förankrats i distrikten som rapporten efterlyste. 
Arbetsgruppen vet således fortfarande inte om det finns ett intresse att fortsätta arbetet med att 
engagera artister för att ställa upp vid Lionsaktiviteter. Vi har en planering för åtminstone en större 
aktivitet i varje distrikt. Dessa kräver engagemang och intresse från medlemmar i distriktet för att det 
ska fungera. 


 
För att lösa praktiska ärenden lokalt har en artistförmedling kontaktats för att lösa eventlogistik samt 
tillkommande artistbokning för Lions räkning så att vi kan säkerställa en professionell framtoning. De 
väntar sedan maj månad på någon form av beslut från Lions. 
För egen del, att be artister att ställa upp för Lions och sedan ingenting händer känns minst sagt 
bedrövligt. Arbetsgruppen har väntat på ett beslut sedan oktober 2014 och väntar fortfarande. GR 
har ombetts att ta upp frågan och förankra ett distriktsbeslut på DM/DR för ett samlat GR-beslut som 
arbetsgruppen kan arbeta utefter. Detta har dessvärre inte skett och vi hemställer att innevarande 
GR och därmed respektive DG skaffar någon form av beslut från sitt distrikt om intresse finns att 
fortsätta arbetet. I annat fall föreslås att arbetsgruppen upplöses och att uppdraget får anses som 
avslutat. Vi hänvisar för övrigt till den redan inlämnade rapporten från arbetsgruppen och ser fram 
emot en skyndsam behandling av ärendet. 
Med vänlig hälsning 
 
Ralf Melin PDG 101-A, sammankallande Lions Bästa Vänner 
070-3287204 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 


GUVERNÖRSRÅDET GR 1/2015-2016 


Protokoll 


Datum & plats: 30 juni, 2015 på Hilton Hawaiian Village 
Tid: 15:00  (Svensk tid: 1 juli 2015, kl.03.00) 


Närvarande: GRO Annica Nordell 
DG 101 A Björn Andersson 
DG 101 B Åke Nyquist 
DG 101 GD Christer Öhlund 
DG 101 N Peter Edvall 
DG 101 P Maria Fältmark 
IPGRO Per Jansson 
PCC Finn Bangsgaard 
IPDG Kia Carlsson  


DG 101 S Flemming Denne 
DG 101 SM Anette Sjöberg 
DG 101 SV Jan Almqvist 
DG 101 U Tomas Isaksson 
DG 101 VG Ulf Carlsson 
PCC Kent Benediktsson 
IPDG Martina Nordlund Isaksson 
Lion Inger Jansson 


§1. Mötet öppnas
GRO Annica Nordell hälsade alla välkomna och öppnade mötet med att gratulerade alla
distriktsguvernörer till det nya ämbetet


§2. Val av sekreterare


Beslutades att utse DG Björn Andersson till sekreterare till mötet. 


§3. Val av justerare


Beslutades att utse DG 101U Tomas Isaksson och DG 101 VG Ulf Carlsson till justeringspersoner att 
jämte ordförande justera dagens protokoll.  


§4. Anmälan tillkommande ärenden
Sex övriga frågor anmäldes under § 12


1) Projekt Rent Vatten
2) Hemställan från ungdomskommittén om ändrad budget m.m.
3) NSR 2018
4) 100 årsjubileet, budget och projektdirektiv
5) Insats till hjälpkommittén för Världens Barn
6) Nya pengar  (Anette Sjöberg, Jan Almqvist) 


§5. Övriga ärenden
Tidningen the Lion                   (Åke Nyquist) 


2015-2016 Bil 18/2015-2016
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§6. Fastställande av ärendelistan  
 
Beslutades att fastställa ärendelistan efter tillägg av § 4 Tillkommande ärenden punkterna 1-6, samt § 
5, punkt 1. 
 
§7. Besluts- och delegationsordning 
Besluts- och delegeringsordning för Guvernörsrådet MD 101 verksamhetsåret 2015-2016 redovisas i 
bilaga 1. 
 
Beslutades fastställa besluts- och delegeringsordning i enlighet med bilaga 1. 
 
§8. Förslag till MD:s representation  
 
Beslutades att GRO, eller av GRO utsedd DG, representerar MD 101.  
 
§9. Instruktions- och attestrutiner 
Instruktions- och attestrutiner redovisas i bilaga 2b resp. 2a. 
 
Beslutades att fastställa attestrutiner enligt bilaga 2a. 
 
Beträffande instruktionsrutiner ska denna kompletteras med att även kontaktpersonen och ordförande 
för Lions Quest, PDG Stig Lundqvist, ska lämna rapport.  
 
Beslutades att med ovanstående tillägg fastställa instruktionsrutinerna enligt bilaga 2b. 
   
§10. Firmateckning 2015-2016  
Enligt stadgarna tecknas MD:s firma förutom av guvernörsrådet (GR) av den eller de som GR utser. 
Firmateckning redovisas i bilaga 3. 
 
Beslutades att fastställa att firma tecknas i enlighet med bilaga 3.  
Beslutades att punkten är omedelbart justerad. 
 
§11. Val av ordförande till Framtidsgruppen  
Val av ordförande till framtidsgruppen har beretts under våren. IPDG Ingemar Karlsson har förklarat 
sig villig åta sig arbetet. Han kommer att kallas till GR2 för att närmare diskutera uppdragets 
omfattning och inriktning. 
 
Beslutades att utse IPDG Ingemar Karlsson till ordförande i framtidsgruppen. 
 
§12. Tillkommande ärenden  


1) Projekt Rent Vatten 
Projektet är ett vattenprojekt i Tanzania och som drivs av distrikt S. Ansökan om bidrag till 
projektet från Världens Barn skulle ha gjorts tidigare i år, eftersom så ej skett ska ansökan 
skickas in under september och eventuella bidragspengar betalas ut under november i år. 
Projektet ansöker om LCIF Grant på motsvarande 1,3 miljoner Kr, ansökan ska vara inlämnad 
senast 31 juli. 
Beslutades  
dels att hjälpkommittén garanterar att söka medel från Världens Barn till projektet Rent Vatten 
på 1,3 miljoner. 
dels att ansökan till Världens Barn godkännes av GR på GR2. 
 
Reservation 
DG Åke Nyquist reserverade sig mot beslutet. 
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2) Hemställan från ungdomskommittén om ändrad budget m.m. 
En hemställan har inkommit till AU från ungdomskommittén om reviderad budget och 
prioriteringar för ungdomsverksamheten 2015-2016. 
 
Beslutades ta upp frågan för beslut på GR2 samt att kalla ungdomskommittén till GR2 för 
diskussion. 
 


3) NSR 2018 
LC Norrtälje har förklarat sig beredda att arrangera NSR 2018. Diskuterades vilka kriterier som 
ska uppfyllas för orten där NSR kan förläggas. GRO Annica Nordell åtog sig undersöka vad 
som gäller. 
 
Beslutades att beslut om arrangör för NSR 2018 beslutas på GR2. 
 


4) 100 årsjubileet, budget och projektdirektiv 
Guvernörsrådet saknar projektdirektiv och budget. 
 
Beslutades att uppdra åt ordföranden i kommittén att till GR2 inkomma med budget och 
projektdirektiv. 
 


5) Insats till hjälpkommittén för Världens Barn 
Hjälpkommitténs insatser haltar betänkligt när det gäller Världens Barn. 
Kommittén kallas till GR2 för  bl.a. redovisning av alla ansökningar om hjälpprojekt. Samtidigt 
är tiden knapp då alla ansökningar ska vara inlämnade under september 2015. PGRO Vivianne 
Erikson och PGRO Björn Wahlenius är beredda stötta kommittén i arbetet med att göra 
ansökningar om hjälpprojekt. 


 
Beslutades  
dels att kalla hjälpkommittén till GR2 
dels att PGRO Vivianne Erikson och PGRO Björn Wahlenius inträder i hjälpkommittén för att 
hjälpa till med ansökningar till Världens Barn. 
 


6) Nya pengar                                                 
DG Anette Sjöberg och DG Jan Almqvist har haft mandat att undersöka möjligheter att 
förbilliga verksamhet samt att finna nya finansieringsformer. 
 
Beslutades att förslag redovisas på GR2.  


 
§13. Information om utsedd MDGMT  
GRO informerade om att ansökan/information till LCI för IPDG Anna From Lindqvist som ny 
MDGMT ska skickas in efter 1 juli. Ansökan skrivs under av GRO samt Arealeader för GMT. 
 
§14. Rapporter  


1) Avtal med Världens Barn om deltagande och partnerskap är inskickade till Radiohjälpen. 
 


2) IPGRO Per Jansson informerade om att 101 SM genom PDG Anders Eriksson förklarat sig 
beredda arrangera Riksmötet 2018. Det finns fler kandidater till RM2018. 


 
3) NSR 2016 i Rovaniemi beräknas bli en dyr historia. Kostnad cirka 250-300kkr. GRO Annica 


Nordell undersöker olika alternativ och återkommer till GR2. 
 
§15. Övriga ärenden  
DG Åke Nyquist förslår att tidningen The Lions inför en DG-spalt där GR får framföra sina synpunkter. 
Frågan diskuteras under GR2. 
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§16. Avslutning  
IPGRO Per Janson tackade GRO för ett väl genomfört möte. 
GRO Annica Nordell tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
Annica Nordell                                          Björn Andersson 
GRO/Mötesordförande                              DG/Mötessekreterare 
 
 
 
 
Justeras 
Tomas Isaksson                                          Ulf Carlsson 
DG 101 U                                                   DG 101VG 


 


 







